

Full Name

Mechanical Engineer



+00-0000000000



example@email.com



Jeddah, Saudi Arabia



الإسم واللقب

مهندس ميكانيكا

00-0000000000+

example@email.com

جدة، السعودية

Career Objective

A Mechanical Engineer with over 5 years of experience in designing and developing HVAC systems and managing engineering projects. Seeking an opportunity to join a reputable company where I can utilize my technical and managerial skills to achieve mutual success.

EXPERIENCE

Mechanical Engineer | Company name

Jan 2020 -Present

- Designed and analyzed HVAC systems for commercial and industrial buildings.
- Supervised project implementation, ensuring compliance with engineering standards and quality.
- Prepared technical reports and communicated with clients to meet their requirements.
- Collaborated with multidisciplinary teams to solve technical problems and enhance performance.

Engineering Intern | Company name

Jan 2018 To Dec 2022

- Assisted the team in developing mechanical system designs and analyzing technical data.
- Participated in periodic maintenance operations and ensured equipment efficiency.
- Conducted thermal calculations and tested the performance of thermal systems.

EDUCATION

Bachelor's in Mechanical Engineering/ University Name

2018

SKILL HIGHLIGHTS

Engineering design using AutoCAD & SolidWorks
HVAC system analysis
Engineering project management
Thermal & dynamic analysis
Teamwork & effective communication

LANGUAGES

Arabic : Native

English : Advanced

COURSES

Project Management Professional (PMP) – PMI

الهدف الوظيفي

مهندس ميكانيكا ذو خبرة تزيد عن 5 سنوات في تصميم وتطوير أنظمة التدفئة والتهوية وتكييف الهواء (HVAC) وإدارة المشاريع الهندسية. أبحث عن فرصة للانضمام إلى شركة مرموقة حيث يمكنني توظيف مهاراتي التقنية والإدارية لتحقيق النجاح المشترك.

خبرات العمل

مهندس ميكانيكي / إسم الشركة | 2020 – حتى الآن

المنصب : وصف بعض المهام التي كنت تنجزها في المنصب الموكل لك

- تصميم وتحليل أنظمة التدفئة والتهوية وتكييف الهواء (HVAC) للمباني التجارية والصناعية.
- الإشراف على تنفيذ المشاريع وضمان الامتثال للمعايير الهندسية والجودة.
- إعداد التقارير الفنية والتواصل مع العملاء لضمان تلبية متطلباتهم.
- التعاون مع فرق متعددة التخصصات لحل المشكلات التقنية وتحسين الأداء.

مهندس متدرب / المؤسسة | 2020 – 2018

المنصب : وصف بعض المهام التي كنت تنجزها في المنصب الموكل لك

- دعم الفريق في تطوير تصاميم الأنظمة الميكانيكية وتحليل البيانات الفنية.
- المشاركة في عمليات الصيانة الدورية والتأكد من كفاءة المعدات.
- تنفيذ الحسابات الحرارية واختبار أداء الأنظمة الحرارية.

المؤهلات التعليمية

بكالوريوس الهندسة الميكانيكية / اسم الجامعة

2018

المهارات

- التصميم الهندسي باستخدام AutoCAD و SolidWorks
- تحليل أنظمة التدفئة والتهوية وتكييف الهواء (HVAC)
- إدارة المشاريع الهندسية
- التحليل الحراري والديناميكي
- العمل الجماعي والتواصل الفعال

اللغات

العربية : اللغة الأم

الإنجليزية : متقدم

الدورات التدريبية

شهادة محترف إدارة المشاريع (PMP) – معهد إدارة المشاريع (PMI)